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Zápis  
z 6. zasedání Akademického senátu UHK dne 1. listopadu 2023 

_____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Lukáš Vízek, dr. Libuše Svobodová, doc. Jiří Lipovský, dr. Karel 
Mls, doc. Václav Bělík, Bc. Michal Pajer, Mgr. Barbora Borůvková, Mgr. Dominik Šípoš, Lukáš 
Hromek, Bc. Jiří Drtina, Bc. Anna Fliegerová, Tereza Jelínková, Mgr. Jakub Helvich. 
 
Připojeni online: dr. Jakub Toman, dr. Jan Květina, doc. Jana Ondráková, dr. Richard Thér, 
dr. Mária Hromadová, Mgr. Jiří Kos, Mgr. Veronika Skoupilová. 
 
Omluveni: doc. Martin Paleček, Bc. Petra Skořepová. 
 
Nezúčastnili se: Simona Růžičková. 
 
Hosté přítomni a připojeni online: dr. Leona Stašová, prorektorka, prof. Petra Marešová, 
prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, dr. Michal Strobach, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, prof. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan 
PřF, Mgr. Jakub Novák, rektorát, a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila předsedkyně 
AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 23 členů (KAP 12 a SK 11 členů) 
a za SK byl osloven náhradník Mgr. Jakub Helvich. Předsedkyně informovala, že AS UHK 
je usnášeníschopný v celkovém počtu: 20 členů (KAP 11 a SK 9 členů).  
 
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Určení auditora (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
2) Plán realizace SZ2024 - zpráva o stavu řešení (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., 

prorektor pro strategii a rozvoj). 
3) Realizace HRS4R/ HR AWARD na UHK (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., 

prorektor pro strategii a rozvoj). 
4) Různé: 

a) Aktuální stav a perspektivy parkovacího systému v areálu kampusu Na Soutoku 
(předkládá Ing. Karel Mls, Ph.D., člen KAP AS UHK). 

b) Informace z Rady vysokých škol (předkládá Ing. Libuše Svobodová, Ph.D., členka 
KAP AS UHK). 

c) Otevřený dopis akademických obcí na podporu zákona manželství pro všechny 
páry (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

 
Doc. Tomášková sdělila, že prvním bodem zasedání bude složení slibu nového člena studentské 
komory a Bc. Drtina požádal o vyjádření Ing. Klicnara k aktuálnímu stavu orientačního systému 
na budově A.  

 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se – 0.  
Program 6. zasedání AS UHK byl schválen. 
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Bod 1. Složení slibu 
   
Doc. Tomášková uvedla, že chybějící místo ve studentské komoře za PřF přijal Mgr. Jakub Helvich, 
který složil slib člena AS UHK. 
 
AS UHK má aktuálně 24 členů (KAP 12 a SK 12 členů) a usnášeníschopný na tomto zasedání 
je v celkovém počtu: 21 členů (KAP 11 a SK 10). 
 
Bod 2. Určení auditora (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
 
Ing. Klicnar sdělil, že UHK má povinnost provádět každoročně audit účetní závěrky. Bývalý auditor 
nám smlouvu o provádění auditu vypověděl z důvodů zejména ekonomických. UHK přistoupila 
k vyhlášení veřejné zakázky, oslovili jsme větší auditorské společnosti, ale tyto nabídky překročily 
naše finanční možnosti. Na základě tohoto jsme VŘ zrušili a vypsali nové, přičemž byly osloveny 
lokální firmy v okolí HK. Vítěznou společností se stala firma ZUMAKO audit s.r.o., a proto kvestor 
požádal AS UHK o určení auditora účetní závěrky. 
 
V diskusi se řešila cena vypovídající auditorské společnosti (Mgr. Kos, Ing. Klicnar), objasnění 
formátu usnesení (doc. Bělík, doc. Tomášková) a důvod podání uzavřené výzvy (Bc. Drtina, 
Ing. Klicnar). 
 
AS UHK se usnesl na určení auditora dle § 17 odst. 4 zákona č. 93/2009 Sb. o auditorech, 
kterého bude vykonávat společnost ZUMAKO audit s.r.o., IČO: 194 90 194. 
 
Bod 3. Plán realizace SZ2024 - zpráva o stavu řešení (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., 
prorektor pro strategii a rozvoj). 
 

 Bc. Skořepová z SK se připojila online k jednání; počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 11, 
celkem 22. 
 
Dr. Strobach vysvětlil, že bývalo zvykem předkládat na podzim plán realizace strategického záměru, 
ale vzhledem k tomu, že MŠMT nám postoupilo materiály v říjnu, určilo nový termín odevzdání, 
a to v únoru 2024. Plán máme připravený, ale bude nutné ho aktualizovat a v průběhu února 
předložit akademickému senátu.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal zprávu o stavu řešení Plánu realizace SZ2024. 
 
Bod 4. Realizace HRS4R/ HR AWARD na UHK (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., 
prorektor pro strategii a rozvoj). 
 
Dr. Strobach prezentoval strategii řízení lidských zdrojů v oblasti výzkumu, jejímž cílem 
je profesionalizace řízení lidských zdrojů ve vědeckém prostředí a dodržování standardizovaných 
principů v rozvoji lidských zdrojů a výzkumu. Podmínkou je sladění strategie v oblasti lidských 
zdrojů se 40 zásadami Charty a Kodexu. Pan prorektor připomněl, že v listopadu 2021 získala UHK 
prestižní ocenění HR Award, čímž vstoupila do implementační fáze, v níž naplňuje plánované 
aktivity a indikátory akčního plánu. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal zprávu k realizaci HRS4R/ HR AWARD na UHK. 
 
Bod 5. Různé: 
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a) Aktuální stav a perspektivy parkovacího systému v areálu kampusu Na Soutoku 
(předkládá Ing. Karel Mls, Ph.D., člen KAP AS UHK). 

 
Dr. Mls požádal kvestora o bližší informace k parkovacímu systému. 
 
Ing. Klicnar sdělil, že máme podepsanou smlouvu s dodavatelem na pokládku kabelů na ovládání 
závor, ale i dobíjecích stanic. V roce 2024 bychom měli mít nasazen nový parkovací systém, který 
by měl ovládat parkovací stání na OSV UHK. 
 
V diskusi se řešila změna počtu parkovacích míst (dr. Mls, Ing. Klicnar) a financování parkování 
(Bc. Drtina, Ing. Klicnar).  
 

b) Informace z Rady vysokých škol (předkládá Ing. Libuše Svobodová, Ph.D., členka 
KAP AS UHK). 

 
Dr. Svobodová prezentovala informace z měsíčních zasedání RVŠ, na kterých se projednává 
mj. novela zákona o VŠ, výuka a stipendia doktorandů, financování a autonomie vysokých škol, 
sjednocení mzdových tarifů, atd. a sdělila průběh jednání z Betlémské kaple v září 2023 za účasti 
ministra školství. 
 
V diskusi se řešily příspěvky a připomínky ministra školství (Bc. Drtina, Bc. Fliegerová, 
dr. Svobodová). 
 

Bc. Skořepová z SK se odpojila z online jednání; počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 10, 
celkem 21. 
 

c) Otevřený dopis akademických obcí na podporu zákona manželství pro všechny 
páry (předkládá doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

 
Doc. Tomášková uvedla, že předsednictvo AS UHK bylo osloveno ve věci otevřeného dopisu 
vysokých škol na podporu schválení zákona o rovných sňatcích, adresovaného vybraným ústavním 
činitelům České republiky. 
 
V diskusi vystoupila Bc. Fliegerová, která se domnívá, že legislativa není na dané téma připravená, 
ale přiklání se k morální a humanitní rovině. Doc. Bělík poukázal na přednášku na dané téma 
a sdělil, že není schopen zaujmout stanovisko. Dr. Mls usoudil, že obdobnými zákony by se neměl 
zabývat akademický senát vysoké školy, nejsou v jeho kompetenci. Bc. Drtina a doc. Tomášková 
upozornili, že vyjádření podpory patří do kompetencí akademického senátu. 
 
Hlasování: pro 11, proti 6, zdržel se 3 (1 senátor nehlasoval). 
AS UHK vyjadřuje podporu výzvě uvedené v Otevřeném dopisu akademických obcí na podporu 
zákona manželství pro všechny páry. 
 

d) Stav orientačního systému na budově A (předkládá Bc. Jiří Drtina, člen SK AS 
UHK). 

 
Ing. Klicnar vysvětlil, že orientační systém zpracovává profesionální firma, je provedena projektová 
dokumentace na vnitřní i venkovní prostory s předpokládaným termínem realizace v roce 2024. 
 

• L. Hromek se dotázal, zda se po schválení navýšení rozpočtu, na mzdy zaměstnanců 
projektového oddělení rektorátu něco změnilo (např. někdo odešel, apod.).  
Ing. Klicnar sdělil, že se nic nezměnilo, aktuálně jsme v mezidobí a hledáme další finance.  
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Dr. Strobach potvrdil, že nyní probíhá několik kontrol a auditů projektů a pracuje 
se na dalších výzvách. Upozornil, že univerzitě projekty přinesly výrazné finance.  

 
• Doc. Lipovský svolal jednání volební komise na pondělí 6. 11. 2023 ve 12 hod. v ZM rektorátu 

k volbě rektora z důvodu otevírání obálek s kandidáty. 
 

• Ing. Klicnar tlumočil pozvání rektora na prohlídku probíhající rekonstrukce bud. PdF. 
Termín je stanoven na úterý 7. 11. 2023 od 8.30 hod. Kvestor požádal Bc. Pajera o doložení 
počtu zúčastněných. 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. AS UHK se usnesl na určení auditora dle § 17 odst. 4 zákona č. 93/2009 Sb. 
o auditorech, kterého bude vykonávat společnost ZUMAKO audit s.r.o., IČO: 194 
90 194. 

2. AS UHK projednal zprávu o stavu řešení Plánu realizace SZ2024. 
3. AS UHK projednal zprávu k realizaci HRS4R/ HR AWARD na UHK. 
4. AS UHK vyjadřuje podporu výzvě uvedené v Otevřeném dopisu akademických obcí 

na podporu zákona manželství pro všechny páry. 
 

O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet přítomných 
členů AS UHK: 21.   

Hlasování: pro 19, proti 0, zdržel se 1 (1 senátor nehlasoval). 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 6. 12. 2023. 
 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 1. 11. 2023                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 
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